



## Dubai Kayak Boats Fishing Tournament

Saturday 07<sup>th</sup> January 2023 | Tournament Instructions

## بطولة دبي لصيد الأسماك بقوارب الكاياك

السبت 7 يناير 2023 | تعليمات البطولة

### 1. General

DIMC is organizing the Dubai Kayak Boats Fishing Tournament during January 2023. All nationalities and ages above 18 years old are welcome to take place in it.

### 1. عام

ينظم نادي دبي الدولي للرياضات البحرية بطولة دبي لصيد الأسماك بقوارب الكاياك لجميع فئات المجتمع فوق عمر 18 من جميع الجنسيات باعتبارها حدث مجتمعي عائلي تتخلله روح المنافسة الودية خلال شهر يناير 2023.

### 2. Categories of tournament

### 2. فئات البطولة



### 3. Registration

- Registration is open for all through DIMC's website: <https://www.dimc.ae>
- Competitions Stickers will be distributed in location as per the timetable.
- Minimum participant age is 18 years old.
- Two persons not allowed on single -seat kayak.
- Electrical or motorized boats must be registered according to the UAE laws.
- DIMC will organize a video-call meeting with all participants before the race and as per the timetable.

### 3. التسجيل

- التسجيل مفتوح للجميع عبر الموقع الإلكتروني للنادي: <https://www.dimc.ae>
- سيتم توزيع الأرقام (ملصقات) على المشاركين في الموقع حسب الجدول الزمني
- لا يقل عمر المشارك عن 18 سنة
- لا يسمح بمشاركة شخصين على متن قارب كاياك مخصص لشخص واحد
- على جميع القوارب الكهربائية أو بمحركات أن تكون مرخصة حسب الاصول.
- سيتم عقد اجتماع تنويري مع المشاركين عن طريق تقنية الفيديو قبل موعد السباق وحسب البرنامج الزمني.

### 4. Rules and Regulations

- Fishing allowed in the permitted areas (according to the drawing below)

### 4. الضوابط والأحكام

- يصرح بالصيد في الأماكن المسموح بالصيد فيها على شواطئ دبي (رسم توضيحي)



- One video to be taken and submitted to the committee according to timetable
- All video's to be sent via WhatsApp to (0564114827)
- Please mention the time, Name and the participation number in the Video and shoot using a 360° technique to cover all surroundings
- Fishing is prohibited after 5:00 PM
- Make sure to practice ethical fishing, Catch and release of any species not in season, under length or under the allowed minimum weight as described in the above illustration.
- Committee keeps the right to inspect the boats at any time during the competition.
- The committee has the right to take disciplinary actions and cancel the result in case illegal catch, and might be prohibited from participating in future events.
- Fishing is allowed only for the type of fishes mentioned in the race instructions.
- Nets and cages are prohibited during the competition.

- يجب أخذ فيديو للصيد وتقديمه للجنة لإتمام عملية الوزن حسب الجدول الزمني
- ترسل جميع الصور والفيديوهات عبر الواتساب على الرقم (0564114827)
- يرجى ذكر الوقت واسم المشارك في الفيديو وإظهار رقم المشارك والتصوير بطريقة 360° درجة في مكان الصيد
- لا يسمح بالصيد بعد الساعة الخامسة (5) مساءً.
- يرجى التأكد من ممارسة أخلاقيات الصيد خلال المسابقة وإعادة الأسماك إلى الماء في حالة أن السمكة غير مسموح بصيدها خلال هذا الموسم أو في حالة أن السمكة أقل من الحد الأدنى المسموح للوزن.
- يحق للجنة المنظمة تفتيش القوارب بأي وقت تراه مناسباً خلال سير البطولة
- يحق للجنة المنظمة اتخاذ العقوبات المناسبة أو إلغاء نتيجة المشارك في حال ثبوت ان الصيد بطرق غير قانونية وقد يحرم من المشاركة في المسابقات لاحقا.
- يقتصر الصيد على أنواع السمك المذكورة بتعليمات السباق فقط.
- لا يسمح باستخدام الشباك والأقفاص في المنافسة.



- Participant should follow the rules and regulations issued by Ministry of Climate Change and Environment or any other authority.
- Life jacket should be worn during the competition, and availing safety equipment like PFD and first aid kit.
- Carry food and extra water to stay hydrated during the competition.
- Alcohol drinks not allowed during the competition or while on the boat.

- ضرورة التقيد بالتعليمات والقوانين الصادرة عن وزارة التغير المناخي والبيئة والجهات الرسمية الأخرى ذات العلاقة بخصوص أماكن وأنواع الصيد.
- يجب ارتداء سترة النجاة طوال الوقت وتوفير معدات السلامة والإسعافات الأولية على القوارب
- احرص على توفر كميات كافية من مياه الشرب والطعام.
- يمنع تعاطي المشروبات الكحولية أثناء عملية الصيد داخل البحر.

## 5. Winners and Prizes

### The tournament consists of two categories:

- First – Heaviest weight for King Fish
- Second – Total heaviest weight for (Golden Trevally, Queen fish, Barracuda and Cobia) only
- Medals will be honored to the first three winners of each category.
- Race committee will distribute prizes for the winners (details will follow)
- All prizes sponsored by ALWATANIA MARINE

### Kayakers Anglers (Prizes)

1. Heaviest King fish
  - 1<sup>st</sup> place
  - Runner up
  - 3<sup>rd</sup> place
2. Total weight of (Golden Trevally, Queen Fish, Barracuda and Cobia)
  - 1<sup>st</sup> place
  - Runner up
  - 3<sup>rd</sup> place

## 5. الفائزين والجوائز

### تقسم البطولة الى فئتين:

- الأولى: صيد سمكة الكنعند
- الثانية: صيد أكبر كمية (وزناً) من أنواع السمك التالي: (الجش، الضلع، الباراكودا والسكل) فقط
- يتم تتويج الفائزين الثلاثة الاوائل في كل فئة فقط
- ستقوم اللجنة بتوزيع الجوائز العينية على الفائزين الاوائل (سيتم نشر عدد الفائزين ونوع الجائزة لاحقاً).
- جميع الجوائز العينية مقدمة من شركة الوطنية للمعدات البحرية.

### جوائز قوارب الكاياك

1. أكبر سمكة كنعند وزناً
  - المركز الأول
  - المركز الثاني
  - المركز الثالث
2. مجموع أكبر وزن من انواع السمك (الجش، الضلع، الباراكودا والسكل)
  - المركز الأول
  - المركز الثاني
  - المركز الثالث

## 6. Time Table

### Friday 6<sup>th</sup> January 2023

Registration Open until 12:00

### Saturday 7<sup>th</sup> January 2023

Stickers Distribution 05:30 to 06:30

**Tournament Start 06:30 AM**

Morning handover period 11:00 to 13:00

Evening handover period 16:00 to 17:30

- Awarding timings to be announced later

- Time Table might change according to weather forecast or forced majeure.

## 6. الجدول الزمني

### الجمعة 5 يناير 2023

آخر موعد للتسجيل الساعة 12:00

### يوم السبت 7 يناير 2023

من الساعة 5:30 – 06:30

**06:30 AM**

13:00 to 11:00

16:00 ولغاية 17:30

توزيع الأرقام

**بداية البطولة**

الفترة الأولى لاستلام الصيد

الفترة الثانية لاستلام الصيد

- موعد التتويج سيتم الإعلان عنه لاحقاً

- يمكن للجدول الزمني أن يتغير بحسب الحالة الجوية أو أي طارئ يستجد